
V Libochovanech dne 26.června  2008 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Uplynulé období, kdy jsem nestíhala cokoliv sdělit v této rubrice,  bylo vyplněno doplňováním 

informací pro podání žádosti do ROPu – čili regionálního operačního programu, k přihlášce do soutěže 

„ vesnice roku“, a dalším dost ubíjejícím úřednickým činnostem, které bohužel někdy zaberou až moc 

času a někdy jsou i zcela zbytečné. No ale už jsme na chvilku z toho nejhoršího venku, tak snad zbude 

čas na úklid těch nashromážděných sloupců papíru a dokladů. 

Léto začalo v minulém měsíci a vesele pokračuje, snad bude počasí příznivé i školákům, kterým to 

dlouho očekávané prázdninové volno o víkendu začne. Prarodiče začnou fungovat na plný výkon 

denního a týdenního hlídání a ti, co jsou teprve v dovolenkovém očekávání, hromadí informace o své 

příští destinaci. Tak je to správně. 

Naše ubytovna se pomalu ale jistě dostává do podvědomí, takže máme několik termínů dopředu 

zamluvených. V tomto týdnu jsme tu měli turistu na kole z exotické země vycházejícího slunce. Japonec 

jedoucí z Hamburku do Prahy se u nás zastavil i cestou zpět, když Prahu stačil poznat během dvou dní. 

Jeho vizitka je fakt zajímavá, je to cyklista  z daleké Osaky. 

V soutěži „Vesnice roku“ jsme dostali letos ocenění za přínos turistickému rozvoji regionu, což nás 

samozřejmě potěšilo. Byla vyslyšena naše žádost o dotaci na realizaci dětského hřiště v Řepnici, teď 

čekáme na smlouvu z ministerstva, která určí podmínky pro výstavbu. Obíhám se zástupci firem místa 

v obci, kde bychom výstavbu dětských koutků chtěli vybudovat, nabídkové projekty potom budou 

předloženy k veřejné diskuzi. Není to nic levného, na všechny tyto prvky je třeba certifikát a 

odpovídající materiál a zpracování si nechají všichni dobře zaplatit. 

 Další potěšitelnou zprávou je vyhodnocení naší obce pro další služby občanům zřízením místa 

nazvaného „CzechPoint“, což je místo, kde si budete moci vyzvednout ověřený doklad z Katastru 

nemovitostí, výpis z Rejstříku trestů, podat žádost na živnostenský rejstřík, do budoucna i podat žádost 

na evidenci obyvatel o Občanský průkaz, a to všechno bez toho, že byste museli za těmito doklady 

jezdit do města. Pracovnice našeho úřadu v současné době absolvují školení, abychom tyto služby 

mohli nabízet s patřičně kvalifikovanými úřednicemi. 

V tomto týdnu jsme projednávali možnost dokončení úprav budovy úřadu malováním úředních 

místností a položením nové dlažby na chodbách, včetně schodiště. S největší pravděpodobností bude 

v srpnu úřad na dva týdny nepřístupný, právě kvůli malbě a stavebním úpravám. Jak to bude 

doopravdy, včas oznámíme. 

Budova kostela je již v Katastru nemovitostí zapsaná do majetku obce, ale nějak se místní páter nemá 

k tomu, aby budovu oficielně předal. Bude muset být písemně vyzván, aby se dostálo liteře smlouvy. 

Další dobrou zprávou je ta, že jakýmsi zázrakem finanční fondy Krajského úřadu byly rozdělovány na 

obce. Jaký klíč k tomu byl použit, to nevím, jaká zázračná studna byla nalezena to také nevím, ale 

výsledkem je příslib financí  na rozšíření vozovky v horní části obce a vylepšení stavu cyklostezky 

směrem na Velké Žernoseky. Tak budu hledat firmu, která by mohla tyto peníze převést na 

požadované akce. 



Máme před sebou teplý začátek léta a prázdnin. Deváťáci ze Žalhostické školy byli vypraveni do života 

drobnými dárky, delšími projevy přítomných, radami starších, ale určitě se budou řídit vlastním 

rozumem. Jaké bylo rozloučení se můžete podívat na fotodokumentaci v jiné části našich stránek. 

Ráda bych připomenula všem, kteří budou v průběhu léta brouzdat po labském břehu, něco o stavu 

této části přírody. Labský břeh je začleněn do biokoridoru NATURA 2000, kde se nesmí nic kácet, stavět 

a jinak měnit. Proto není žádoucí pobřežní části řeky prodávat fyzickým osobám, za jakýmkoliv 

účelem. Jedná se hlavně o rybáře, kteří by nejraději ty svoje oblíbené části řeky vykolíkovali a naprosto 

nikoho tam nepustili. Takže takhle by to opravdu nešlo. To, co vídáte mezi Církvicemi a Brnou, je podle 

vyjádření pracovníků CHKO České středohoří proti jejich negativnímu vyjádření.  Asi jakási zlovůle 

příslušného úřadu. 

V příštích dnech budu mít hodně jednání a hodně starání se o realizaci plánovaných stavebních akcí. 

Přejme si společně, ať se nám to vydaří ku prospěchu a rozvoji naší obce. 

    

  

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


